
Socialudvalget

Til: Ministeren for børn, ligestilling, integration og sociale forhold

Dato: 26. maj 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 350
I en artikel fra www.nordjyske.dk af den 30. oktober 2014, roser ministeren
kommunerne for, at der er sket et fald i antallet af anbragte børn, jf. artiklen:
"Ministerros til kommunerne efter færre tvangsfjernelser", men hvordan hæn-
ger faldet af antal anbringelsesafgørelser sammen med børnetallet, og er det
korrekt, at børnetallet er faldet, hvilket således betyder, at antallet af anbrin-
gelser procentuelt ikke er faldet – og hvad er ministerens holdning til det?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 12. juni 2015.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.
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